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Motion av Gabriel Kroon (SD) och Linnéa Vinge (SD) om en pappersfri 
nämndorganisation 
 
Inför varje politiskt sammanträde med kommunfullmäktige, kommunstyrelsen och övriga 
nämnder används mängder av upptryckta papper för handlingar och dokument som redan 
finns att tillgå digitalt. Pappershanteringen är arbetsintensiv för förvaltningssekretariaten, 
kostnadsdrivande för organisationen och inte minst miljömässigt ohållbar för oss alla. 
 
Alliansen i Region Stockholm tog det framsynta beslutet år 2019 om att gå över till digitala 
handlingar i regionfullmäktige, regionstyrelse och övriga nämnder. Det har under 
mandatperioden fungerat felfritt. Nu är det dags att även Stockholm stad tar klivet in i den 
digitala åldern och gör sig av icke-funktionella arbetssätt. Vi föreslår därför att 
kommunfullmäktige tar ett centralt beslut om att fasa ut pappershandlingar från de politiska 
sammanträdena där så är möjligt. I de fall allmänheten har tillgång till mötet, som i fallet med 
exempelvis stadsdelsnämnder, bör tryckta handlingar fortsatt finnas tillgängligt för 
allmänheten i syfte att värna det demokratiska engagemanget.  
 
 
Mot bakgrund av detta föreslår vi att:  

1. Kommunfullmäktige uppdrar åt berörda nämnder och utskott att i största möjliga mån 
övergå till enbart digitala handlingar. 
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